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Recente informatie uit onze vier gemeenten 
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Zoals dat voor alle raden geldt, staan deze we-
ken in het kader van de gemeentebegroting 
2021. Voor Bloemendaal betekent het nogal 
wat om de begroting sluitend te krijgen. Dit is 
namelijk – hoe je het wendt of keert – een ab-
solute eis, wil je niet aan de leiband van de 
Provincie worden gelegd. De Bloemendaalse 
financiën overziende valt het op dat er ener-
zijds bezuinigingen worden voorgesteld terwijl 
we anderzijds voor ingrijpende investeringen 
staan die niet kunnen worden uitgesteld.  
De meest opvallende investering betreft de on-
derwijshuisvesting, In 2021 wordt voor 4 scho-
len daarmee begonnen. Verder gaat het be-
heer van de infrastructuur waarvoor de ge-
meente verantwoordelijk is (riolering, drainage, 
beschoeiingen, bruggen) natuurlijk ook door. 
Voor het eerst sedert jaren is één der voorstel-
len een verhoging van de OZB voor woningen, 
zij het in “beperkte” mate. Voor een voor Bloe-
mendaal gemiddelde woningwaarde van 
754.000 euro betekent dit op een verhoging 
met 57 euro op jaarbasis.  
 
Als één van de bezuinigingen  wordt voorge-
steld om het gemeentelijk servicepunt in Ben-
nebroek op te heffen, vooral van belang voor 
de inwoners van Bennebroek en Vogelenzang. 
In de begrotingsraad van volgende week pro-
beren wij met het college en de raad tot een 
compromis te komen, bijvoorbeeld door een 
vast dagdeel per week te handhaven. Verder 
hebben wij voorgesteld om een voorgenomen 
herinrichting van het strandplateau aan het 
Bloemendaalse strand uit het investeringspro-
gramma te halen. Daarvoor lijkt zich een meer-
derheid af te tekenen. 
Tot slot: de keuze van de locatie Blekersveld 
(Overveen) voor de tijdelijke huisvesting van 
statushouders houdt de gemoederen nog 
steeds bezig. De PvdA fractie is voorstander 
van die locatie, gezien de ligging ten opzichte 
van het winkelcentrum en het station Over-
veen, en de mogelijkheid daar op een verant-
woorde ruimtelijke inpassing. 
 
 

Er nogal wat wisselingen in de PvdA fractie. 
Marceline Schopman heeft om persoonlijke re-
denen afscheid genomen als raadslid en wordt 
opgevolgd door Bas Sepers. Dion Heinis wordt 
opnieuw als schaduwraadslid geinstalleerd 
 
Fractievoorzitter Ienke Verhoeff is tijdelijk af-
wezig in verband met zorgverlof en wordt in 
november vervangen door Mini Schouten. Isa-
belle Wisse fungeert de komende tijd als frac-
tievoorzitter. 
Ten slotte  heeft onze fractie-assistent Rodrigo 
Cruz Linde onlangs een nieuwe betrekking ge-
vonden. We  hebben daarom in de fractie van 
26 oktober ook van Rodrigo afscheid geno-
men, en verwelkomen Bart den Uyl als onze 
nieuwe fractie-assistent. 
  
Tijdens de raadsvergadering van 22 oktober 
werd: 
•  Raadsbreed steun verkregen voor het PvdA-
amendement MRA-zienswijze voor een betere 
OV en (snel)fietsverbinding Haarlem/IJmond 
(de “Westflank”) naar Amsterdam(Zuid)  
•  ons initiatiefvoorstel ‘’(Ver)bouw aan een le-
vensloopbestendig / vergrijzingsproof’’ Haar-
lem aangenomen. 
  
De bedoeling van het initiatiefvoorstel is om in 
samenwerking met belanghebbenden een im-
puls te geven aan de (ver)bouw van levens-
loopbestendige woningen en het vergrijzings-
proof maken van buurten.Verdere achtergrond-
informatie over het voorstel kun je hier vinden. 
 
Verder is de fractie is op werkbezoek geweest 
bij Voedselbank Haarlem.  
 
Onze wethouder Floor Roduner heeft een pe-
titie in ontvangst genomen van 2 leden van de 
FNV over verhoging van het minimumloon 
naar 14,-- bruto/uur (FNV-actie “voor14”).  
De fractie is voornemens deze oproep op te 
volgen met een motie bij de begroting, samen 
met SP Haarlem en GroenLinks Haarlem. 
 

https://zuidkennemerland.pvda.nl/wieiswie/bart-den-uyl/
file:///C:/Users/Eigenaar/AppData/Local/Packages/Microsoft.MicrosoftEdge_8wekyb3d8bbwe/TempState/Downloads/-%2018.1%20Amendement%20PvdA%20D66%20CU%20GLH%20CDA%20Schaalsprong%20mobiliteitssysteem%20ook%20voor%20Haarlem%20en%20IJmond%20(1).pdf
file:///C:/Users/Eigenaar/AppData/Local/Packages/Microsoft.MicrosoftEdge_8wekyb3d8bbwe/TempState/Downloads/-%2018.1%20Amendement%20PvdA%20D66%20CU%20GLH%20CDA%20Schaalsprong%20mobiliteitssysteem%20ook%20voor%20Haarlem%20en%20IJmond%20(1).pdf
https://gemeentebestuur.haarlem.nl/Vergaderingen/Raad/2020/22-oktober/19:30/Initiatiefvoorstel-PvdA-ver-bouw-aan-een-levensloopbestendig-vergrijzingsproof-Haarlem/Initiatiefvoorstel-Pvda-Ver-bouw-aan-een-levensloopbestendig-vergrijzingsproof-Haarlem.pdf
file:///C:/Users/Eigenaar/Documents/PvdA%20Zuid%20Kennemerland/Communicatie/Nieuwsbrief%20PvdA%20Zuid-Kennemerland/Tijdens%20de%20raadsvergadering%20van%2022%20oktober%20werd%20ons%20initiatiefvoorstel%20‘’(Ver)bouw%20aan%20een%20levensloopbestendig%20/%20vergrijzingsproof’’%20Haarlem%20aangenomen%20(lees%20het%20volledige%20voorstel%20via%20de%20link).%20De%20bedoeling%20van%20het%20initiatiefvoorstel%20is%20om%20in%20samenwerking%20met%20belanghebbenden%20een%20impuls%20te%20geven%20aan%20de%20(ver)bouw%20van%20levensloopbestendige%20woningen%20en%20het%20vergrijzingsproof%20maken%20van%20buurten.
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Wat vind jij ervan?  
Mochten we je nou toch niet helemaal goed geïnformeerd hebben op deze wijze, dan 

kan je natuurlijk altijd even een kijkje nemen op onze website voor meer informatie. 

Deze website biedt extra informatie over o.a. de mensen achter de PvdA, de rode lij-

nen, de werkgroepen, het PvdA ombudsteam en de laatste info over de activiteiten!  

Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over 

te maken naar de vereniging. Met dit geld kunnen wij flyers en rozen kopen, leuke 

activiteiten organiseren en de vereniging nog mooier maken dan die al is! Je kan het 

overmaken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 ten name van PvdA 

Haarlem o.v.v. activiteiten- en campagnebudget. 

 

De programmabegroting 2021 wordt in Heem-

stede besproken op 5 en 6 november as. 

Daarover dus nog geen nieuws. 

 

De volgende agendapunten in de raadscom-

missies van oktober kregen zowel in de pers 

als qua insprekers veel aandacht: 

• eventuele woningbouw op het Manpadslaan 

• verkoop van de locatie Heemstede van het 

Spaarne Gasthuis en eventuele mogelijkhe-

den voor woningbouw op deze plek’ 

• verder onderzoek naar de juridische en fi-

nanciële haalbaarheid van de pilot warmte 

uit de waterleiding 

Natuur of woningbouw 

Er waren maar liefst 10 insprekers over de ver-

dere ontwikkeling van het Manpadslaangebied. 

Een meerderheid van de raad stond gematigd 

positief tegenover het voorstel om verder te 

praten met de projectontwikkelaars.  

Met de kanttekening dat het aantal woningen 

strikt beperkt wordt tot het strikt noodzakelijke 

aantal, het gebied een 30 km zone wordt en de 

ontsluiting via de Herenweg plaatsvindt.  

De PvdA ziet rond het Spaarne Gasthuis een 

mooie kans voor sociale woningbouw, maar 

verdere discussie daarover is pas aan de orde 

zodra er een koper voor de locatie is. 

 

 

In de Zandvoortse gemeenteraad is de begro-
ting 2021 vastgesteld, met een goede . De be-
langrijkste zaken daaruit vind je terug op de 
website van de PvdA Zandvoort. 
 
In de algemene beschouwingen heeft PvdA 
extra aandacht gevraagd voor jongeren, hulp 
bij baan/stages, voor een flexibele uitwerking 
van schuldhulp, met bewoners meer bomen 
planten in de wijk en gratis mondkapjes voor 
minima. Ook voor de afspraak om te zorgen 
voor toezicht en handhaving geluidsoverlast 
circuit.  
 
De PvdA is positief gestemd. De plannen zijn 
goed. Alles komt nu aan op een daadkrachtige 
uitvoering.  
 
Verder is de radiolicentie aan bod geweest. 
H105 bleek deze over te willen nemen.  
ZFM en raad kiezen voor voortzetting huidige 
relatie.  
 
Ten slotte is de huisvestingsverordening gewij-
zigd. Geen voorrang meer voor statushouders 
op initiatief van PVV.   
 
De PvdA ziet dit als een triest staaltje symbool-
politiek omdat alle gemeenten in Nederland im-
mers wettelijk de taak hebben om statushou-
ders te huisvesten.   
 

 

http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
file:///C:/Users/Eigenaar/Downloads/Rapport%20WRK-warmte%20voor%20Heemstede,%20haalbaarheidsstudie%20(juni%202020).pdf
file:///C:/Users/Eigenaar/Downloads/Rapport%20WRK-warmte%20voor%20Heemstede,%20haalbaarheidsstudie%20(juni%202020).pdf
file:///C:/Users/Eigenaar/AppData/Local/Microsoft/Windows/INetCache/Content.Outlook/TVR29VXC/Heemsteedse%20politiek%20positief%20over%20visie%20Manpadslaan%20-%20Haarlems%20Dagblad.pdf
file:///C:/Users/Eigenaar/AppData/Local/Microsoft/Windows/INetCache/Content.Outlook/TVR29VXC/Heemsteedse%20politiek%20positief%20over%20visie%20Manpadslaan%20-%20Haarlems%20Dagblad.pdf
https://zandvoort.pvda.nl/nieuws/begroting-zandvoort-voor-2021-vastgesteld/
https://zandvoort.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/304/2020/10/algemene-beschouwingen-PvdA-okt-20-begroting-21.pdf


Van onze voorzitter 
2020 is een jaar waarin veel onzeker is. De invloed van de co-

ronacrisis op het dagelijks leven is groot. Gelukkig is een vaste 

waarde binnen onze afdeling deze Nieuwsbrief, maar zelfs die 

verschijnt op een andere datum dan je tot nu toe gewend was. 

Voortaan rond de 30e van de maand, zodat meer actuele informa-

tie uit de raadsvergaderingen vermeld kan worden. Door corona 

zijn fysieke bijeenkomsten nauwelijks mogelijk, maar we zijn in-

middels aardig gewend geraakt aan het digitaal vergaderen via 

Samen Online. De ALV op 23 september was goed bezocht en 

toen er een stemming nodig was over het voorstel voor de advies-

commissie verkiezingsprogramma’s, was dat snel geregeld. Met de uitslag was het bestuur 

heel blij: 89% voor. We zijn nu bezig dit voorstel verder uit te werken.  

 

Al met al staat er veel te gebeuren, en kunnen we ook terugkijken op een paar mooie activi-

teiten. De laatste bijeenkomst van de Lokale Leergang, de debattraining, kon alsnog door-

gaan. En op 20 en 21 oktober werden er vanuit De Pletterij in Haarlem bijeenkomsten geor-

ganiseerd, die ook via een livestream te volgen waren. De link naar de livestreams en de be-

langrijkste conclusies en vervolgacties kun je vinden op: 

• Haarfijn #1: de economische positie van de vrouw, debat van 20 oktober 2020 

• Uitgewoond in Zuid-Kennemerland politiek café van 21 oktober 2020 

 

Zuid-Kennemerland blijft ook in deze tijd een actieve afdeling met plannen voor de komende 

tijd. Meer dan ooit is een sterke PvdA nodig. We gaan ons opmaken voor twee mooie cam-

pagnes, in welke vorm dan ook. Blijf betrokken en bovenal gezond! 

 

Erica Bastiaans, 

Voorzitter PvdA afdeling Zuid-Kennemerland 

 

 

Campagne Tweede Kamerverkiezingen in 2021 

Helaas kunnen we door de huidige coronamaatregelen niet campagne voeren zoals we ge-

wend zijn. Tot we weer de straat op kunnen, zal er veel online campagne gevoerd worden en 

gaan we brievenbussen vullen!  

 

https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/haarfijn-debat-1-de-economische-positie-van-de-vrouw/
https://zuidkennemerland.pvda.nl/nieuws/1175/


Het landelijke campagneteam heeft voor november een ludieke actie bedacht. De huurprij-

zen zijn hoog, er zijn te weinig sociale huurwoningen en voor starters is het bijna onmogelijk 

om een hypotheek te krijgen. Daarom zetten ze in november het thema wonen op de 

agenda. Daar sluiten we ons als Zuid-Kennemerland graag bij aan!  

 

Het plan is om duizenden ‘verhuiskaarten’ huis-aan-huis te verspreiden in Bloemendaal, 

Zandvoort, Heemstede en Haarlem. Daar kunnen we wel wat hulp bij gebruiken!  

Hoe meer vrijwilligers willen helpen, hoe meer flyers we kunnen verspreiden, des te groter 

het bereik! Wil jij ook graag meehelpen met het verspreiden van de verhuiskaarten in novem-

ber of andere acties? Meld je dan aan bij Valentijn (valentijn@posteo.net).  

Meer informatie over deze actie volgt. 

 

Op weg naar de Gemeenteraadsverkiezingen in 2022: doe mee met het ledenpanel! 

Terwijl op landelijk niveau de partijen druk zijn met de Tweede Kamerverkiezingen, zijn wij in 

Zuid-Kennemerland begonnen met de voorbereiding van deze verkiezingen in 2022. 

Onlangs heb je in de e-mail een uitnodiging ontvangen om een vragenlijst in te vullen over 

de gemeenteraadsverkiezingen in 2022. Wij willen jullie graag betrekken bij het schrijven van 

de verkiezingsprogramma’s. Vul via de link in de e-mail de vragenlijst in! Het neemt echt niet 

veel tijd in beslag. Je kunt aangeven wat belangrijk voor je is en ook aangeven of je wilt mee-

werken aan het verkiezingsprogramma. De vragenlijst moet vóór dinsdag 17 november 

zijn ingevuld. De antwoorden worden automatisch en geanonimiseerd opgeslagen. 

De resultaten van dit onderzoek zullen worden beschreven in een van de volgende nieuws-

bulletins en zullen helpen om de lokale verkiezingsprogramma’s inhoud te geven. 

In de eerste helft van 2021 hopen we met veel leden en met inbreng van organisaties buiten 

de PvdA gezamenlijk te werken aan mooie verkiezingsprogramma’s voor onze gemeenten in 

Zuid-Kennemerland. Begin december is de volgende ALV, waarin we o.a. het proces rond de 

kandidaatstelling bespreken. Van de zomer tot december 2021 gaan we hopelijk veel goede 

kandidaten spreken, waarna we mooie kandidatenlijsten voor de GR22 kunnen presenteren. 

Als je nu al denkt ‘raadslid worden, misschien iets voor mij’, neem dan contact op met de 

scoutingcommissie (info: daankeiner@gmail.com). 

 

Activiteiten en oproepen 
 

Algemene Ledenvergadering  

Wat gaan we doen?  
Op 9 december om 20:00 uur is de eerstvolgende Algemene Ledenvergadering gepland. 

Als gevolg van de coronamaatregelen helaas weer digitaal. De agenda en vergaderstukken 

worden twee weken van tevoren verstuurd aan alle leden met een bekend mailadres.  

We praten onder meer over de werkzaamheden in het kader van de voorbereiding van de 

gemeenteraadsverkiezingen op 16 maart 2022.  

 

Wie is de contactpersoon? 
Timo Haver, secretaris van de PvdA Zuid-Kennemerland. 

https://zuidkennemerland.pvda.nl/wp-content/uploads/sites/530/2020/10/pvda-verhuiskaart.pdf
mailto:valentijn@posteo.net
https://zuidkennemerland.pvda.nl/wieiswie/timo-haver/


‘HAARfijn’ debatreeks van, door en met Rooie Vrouwen 

Wat gaan we doen?  
Onder de werktitel HAARfijn organiseren de Rooie Vrouwen van PvdA Zuid-Kennemerland 

samen met debat- en cultuurcentrum De Pletterij een debatreeks over de positie van de 

vrouw met: 

• een brede inhoudelijke, politieke en maatschappelijke discussie over de economi-

sche, politieke en persoonlijke positie van vrouwen 

• betrokkenheid vanuit vrouwenorganisaties en politieke partijen uit de regio  

• pittige discussie, waarin tegenspraak niet uit de weg wordt gegaan 

• focus op concrete activiteiten en beleid om de positie van vrouwen te verbeteren 

Per thema wordt een inleider, coreferent en discussieleider gezocht. Het lijkt ons leuk als 

vrouwelijke PvdA raadsleden die laatste rol op zich willen nemen. 

 

Wanneer is het? 
De volgende bijeenkomsten zullen plaatsvinden in De Pletterij (Lange Herenvest 122, Haar-

lem) op 17 november en 15 december van 20:00-21:30 uur in aanwezigheid van maximaal 

15 belangstellenden en worden live gestreamd. 

De tweede bijeenkomst vindt plaats op dinsdag 17 november via ZOOM met een inleiding 

van Barbara van Balen, over de persoonlijke positie van vrouwen in Nederland in relatie tot 

het feministisch gedachtengoed van Simone de Beauvoir en met name haar boek De tweede 

sekse. Lenna Vromans, PvdA lid uit Heemstede, zal als referent een reactie op de lezing ge-

ven vanuit het perspectief van de generaties na De Beauvoir. De bijeenkomst zal worden ge-

leid door Mini Schouten, schaduwraadslid van de PvdA Haarlem.  

 

Kaarten voor het bijwonen van deze bijeenkomst (kosten 1,50 tot 3 euro) zijn te bestellen via  

de Pletterij. Vind je het prettiger om het debat via ZOOM te volgen, meld je dan tijdig aan bij 

Barbara van Balen: barbara@barbaravanbalen.nl.   

 

Barbara van Balen heeft in twee periodes deel uitgemaakt van het afdelingsbestuur van de 

PvdA Haarlem. Ze is betrokken geweest bij het staartje van de tweede feministische golf en 

is werkzaam geweest in emancipatiebeleid, vrouwenstudies en positieve actie. Zij is nu werk-

zaam als zelfstandig kwaliteitszorgexpert en onderwijskundige in het hoger onderwijs.  

Lenna Vromans werkt als adviseur nationale en internationale veiligheidsvraagstukken en 

heeft in het verleden onder meer voor de PvdA Tweede Kamerfractie gewerkt op het gebied 

van asiel, migratie en veiligheid. Ze woont sinds een aantal jaar in Heemstede. 

 

Wie is de contactpersoon? 
Wil je meedoen of heb je een suggestie voor een interessant onderwerp?  

Mail Barbara van Balen. 

 

Noteer verder alvast de volgende data in de agenda: 
01-11-2020 14:00 uur live presentatie van het PvdA verkiezingsprogramma 

30-11-2020   PvdA kandidatenlijst Tweede Kamer bekend 

07-12-2020   Den Uyllezing 

16-01-2021   PvdA congres 

09-02-2021   viering PvdA 75 jaar 

Meer informatie hierover in de nieuwsbrieven van de komende maanden. 

 

http://www.pletterij.nl/
https://www.pletterij.nl/event/20-okt-20-debatserie-haarfijn-1-3-over-de-economische-positie-van-de-vrouw/
mailto:barbara@barbaravanbalen.nl
mailto:barbara@barbaravanbalen.nl
https://www.pvda.nl/agenda/presentatie-van-ons-plan-voor-nederland/


 
Oproepen 
 
1. Medewerkers gezocht voor het PvdA Ombudsteam 
Het ombudsteam heeft jarenlang met veel succes gewerkt voor cliënten die om 
diverse redenen in de problemen waren gekomen. Veelal waren er moeilijkheden met over-
heids- of semi-overheidsinstanties. In de meeste gevallen hebben wij die kunnen oplossen.  
Het ombudsteam is, ook in de Coronatijd, bereikbaar via telefoonnummer 06 8214 6612 of 
emailadres, ombudsteam@pvdahaarlem.nl Na de Coronatijd gaan we weer ons spreekuur 
houden op vrijdagmorgen van 10-12 uur in het clubhuis.  
 
Intussen hebben wij een onderbezetting gekregen in ons team. Drie collega’s hebben, na ja-
renlang met groot inzet gewerkt te hebben voor onze cliënten, zich genoodzaakt gevoeld om 
met dit werk te stoppen. De redenen zijn divers, maar de onderlinge samenwerking is al die 
jaren uitstekend geweest.   
Wij zoeken nu tenminste twee nieuwe leden voor het ombudsteam. Dan kunnen we weer 
twee teams vormen van elk twee leden. Dat is belangrijk omdat wij altijd ons werk doen, sa-
men met een collega. 
Belangstellenden kunnen contact opnemen met Riet Jacobs of Remmelt van Veelen  
 

2. Herhaalde oproep: twee leden voor de kascontrolecommissie 2020-2021 

Iedere twee jaar benoemt de Algemene Ledenvergadering een nieuwe kascontrolecommis-

sie, bij voorkeur in november. Bob Hilarius en Hans Verduin vormden de afgelopen twee jaar 

de kascommissie. Voor de controle op de jaarrekeningen van 2020 en 2021 zoeken we weer 

twee nieuwe personen. Heb je belangstelling? Neem dan contact op met een bestuurslid of 

vraag nadere uitleg aan onze penningmeester, Diana Harkes. 

 

 

       Vragen of Zorgen? Mail/bel het ombudsteam! 

Loop je vast in het contact met de overheid of andere instellingen?  

Weet je niet precies waar je terecht moet zijn voor advies, hulp of informatie.  

Dan kan het PvdA Ombudsteam wellicht helpen!  

   

Het PvdA Ombudsteam is er voor iedereen uit Bloemendaal, Haarlem, Heemstede en Zand-

voort, of u je nou lid bent van de PvdA of niet.  

Je kunt mailen naar: ombudsteam@pvdahaarlem.nl of bellen met 06 - 8214 6612.  

In reactie daarop wordt je uitgenodigd voor een gesprek in ons clubhuis aan de Truus Over-

steegenstraat 169 in Haarlem. 

 

  Overige informatie 

Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? 
Lever kopij uiterlijk de 27e van de maand aan bij cobykroon@outlook.com. 
 
 

 

mailto:ombudsteam@pvdahaarlem.nl
mailto:riet.ton@kpnplanet.nl
mailto:mail@remmeltvanveelen.nl
mailto:d.harkes@kpnmail.nl
mailto:cobykroon@outlook.com

